
Dragør, 1. september 2022

Høringssvar om Tildelingsmodel SFO-området

Kære Børne-, Fritids- og Kulturudvalget,

Skolebestyrelsen på St. Magleby Skole finder det grundlæggende positivt, at
tildelingsmodellen for SFO-området opdateres til den nuværende SFO-struktur og forlader
de hidtil anvendte historiske betingelser for tildelingen.

Skolebestyrelsen vil dog bemærke, at tallene i sagen ikke indeholder den del af lønsummen,
der anvendes til aflønning af pædagoger fra SFO’en for den tid de bruger i skolen. Disse
midler kommer i dag fra SFO’ens eget budget.

Med venlig hilsen
På vegne af skolebestyrelsen på Store Magleby Skole
Erwin Lansing, formand


